

Hotelinformationen für einen gelungenen Aufenthalt
hotel information – for a pleasant stay with us



Zwischen 7.00 Uhr und 10.00 Uhr können Sie im 1. Stock Ihr Frühstück geniessen.

We are happy to serve breakfast between 7.00 am and 10.00 am on the first floor.



Ihr Zimmer reinigen wir während Ihres Aufenthalts nur auf Wunsch. Bitte hängen Sie die **grüne** Karte vor 11.00 Uhr an Ihre Zimmertüre, wenn Sie eine Reinigung wünschen.

During your stay your room is currently only cleaned on request. Please place the **green** card outside your door before 11.00am if you desire room cleaning.



Wir sind von 6.30 bis 15.00 Uhr für Sie da! Ausserhalb dieser Zeiten erreichen Sie uns in Notfällen während Ihres Aufenthalts stets unter:

We are happy to be here for you from 6.30 am to 3.00 pm! In case of emergency outside these hours you can always reach us at:

+41 44 269 95 91.



Am Tag Ihrer Abreise ist Ihr Zimmer bis 11.00 Uhr für Sie reserviert. Gerne können Sie Ihr Gepäck anschliessend in unserem Gepäckraum lagern.

On the day of check out your room is reserved for you until 11.00 am. We will be pleased to store your luggage in our luggage room during the day.



Das hotel marta ist ein rauchfreies Hotel. Rauchen ist – auch aus Sicherheitsgründen – verboten. Bei Zuwiderhandlung werden CHF 150.00 sowie allfällige Mehrkosten verrechnet.

Hotel marta is a smoke-free property. Smoking is prohibited – also for safety reasons. If this regulation is violated costs of at least CHF 150.00 will occur.
